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Yttrande angående motion av Stina Svensson 
(FI) och Teysir Subhi (FI) om att utveckla 
Slottsskogen genom att avveckla djurparken 
Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige: 

1. Stadsmiljönämnden får i uppdrag att utreda en långsiktig avveckling av djurparkens 
verksamhet som avser sälarna, pingvinerna och älgarna. 

Yrkandet 
Slottsskogen är Göteborgs mest besökta utflyktsmål med cirka fem miljoner besökare 
årligen. Djurparken i Slottsskogen är omtyckt av många och fyller bland annat en 
funktion i bevarandet av utrotningshotade svenska tamdjurraser och fungerar som 
pedagogisk aktivitet genom Barnens zoo och utomhuslektioner.  

Vår inställning är att djurparksverksamhet i grunden inte är kommunal kärnverksamhet, 
däremot ser vi ett värde av det arbete som utförs för att bevara utrotningshotade 
tamdjursraser och den pedagogiska verksamheten för barn. Vi anser dock att djurparken 
skulle kunna minska och vill ge stadsmiljönämnden i uppdrag att utreda en långsiktig 
avveckling av verksamheten som avser sälarna, pingvinerna och älgarna. Anledningen att 
vi vill utreda avveckling är att sälar, pingviner och älgar är de djur vars naturliga behov är 
svårast att tillgodose. 

En utredning behöver beakta stadens kostnader, djurvälfärd, möjlighet för andra 
djurparker att ta över djuren och de värden som stadens verksamhet bidrar till.  

Kommunfullmäktige  
  
  

Yrkande 
 
2023-05-24 
 

Centerpartiet 
  
Ärende 48 


	Yttrande angående motion av Stina Svensson (FI) och Teysir Subhi (FI) om att utveckla Slottsskogen genom att avveckla djurparken
	Förslag till beslut
	Yrkandet


